
Referat bestyrelsesmøde i Hadsten Motion  
Dato: onsdag 22. januar 2025 
Sted: Online 

Deltagere: Karsten, Jesper, Svend, Line, Maria, Susanne, Trine 
Fravær: Bianca 

Dagsorden 
● Godkendelse af referat fra sidste møde 

o Referat godkendt fra bestyrelsesmøde 10. oktober 2024. 
● Diverse orienteringer 

o Ingen orienteringer. 
● Susannes halve time 

o Trivsel 
▪ Der er travlt i Hadsten Motion, men der er god stemning, og oplevelsen er, at 

instruktører, ansatte og frivillige har det godt. 
o Tiltag og events 

▪ Der har været åbent hus i januar, og mange instruktører har planer om forskellige 
events, hvor flere events udbydes som et samarbejde mellem instruktører.  

o Orientering overordnet på drift  
▪ Siden sidste bestyrelsesmøde har der været en del driftsudfordringer med lokaler. 

Pt. er det dog kun vandindtrængen, der driller, hvilket udlejer er opmærksom på.  
▪ Hadsten Motion har fået mange nye medlemmer, og der er generelt travlt ved 

maskiner og holdtræning. 
● Strategi 

o Endelig godkendelse af rammesætning for reklame, samarbejder og sponsorater 
▪ Rammesætning godkendt med følgende ændring: Årlig støtte til årets byfest 

’Lilleåmarkedet’ v/Lions Club udskrives, og indgår i stedet i den årlige udvælgelse af 
events der støttes. I 2025 støtter Hadsten Motion ikke Lilleåmarkedet.  

● Økonomi 
o Regnskab 2024  

▪ Endeligt regnskab afventes og fremlægges på generalforsamlingen til marts. Den 
nuværende gennemgang viser et overskud på kr. +450.000 overskud, særligt 
grundet flere medlemmer og et konservativt budget omkring el udgifter. 

o Budget 2025 
▪ Budgettet 2025 er udarbejdet og fremlægges på generalforsamling, hvor der bl.a. 

budgetteres til en større post ift. udstyr og indretning af multisal (sal 3) 
o Kasserer posten i Hadsten Motion 

▪ Med ønsket om en højere kvalitet og anderledes samarbejde, er den nuværende 
bogholder (TB Support) udskiftet med ny bogholder (Jakob Demant) pr. 1. januar 
2025. 

▪ Der er pt. et tæt samarbejde mellem Jesper, Susanne og Jacob med henblik på at 
skabe et godt fundament og en god ramme for et fremadrettet samarbejde, hvor 
Susanne har føling med den daglige økonomi.  



o Af hensyn til afslutningen af regnskab 2024 skal alle bestyrelsesmedlemmer inkl. 
suppleanter legitimere sig i Danske Bank og Nordea samt sende data til bestyrelsesliste til 
Jesper. 

o Fremadrettet er Jesper fra bestyrelsen og Jakob Demant de to, der har bank adgang til 
konti i Hadsten Motion. 

● Medlemsundersøgelse 2024 
o Medlemsundersøgelse blev kort gennemgået, og det blev aftalt, at den skal præsenteres på 

generalforsamlingen til marts. 
o Fremadrettet vil instruktører og frivillige skulle gennemføre undersøgelsen i foråret, hvor 

forventningen er, at alle deltager. Output fra undersøgelsen kan efterfølgende 
præsenteres, når der afholdes samlinger.  

● Nyt fra maskinudvalget 
o Nyt maskinområde i den lille sal 

▪ For mere ro til cirkeltræning, og med godkendelse fra bestyrelsen, arbejdes der på 
en ny træningscirkel i multisalen som forventes installeret i løbet af 2025. Det 
kommer bl.a. også til at give mere plads ude i det store træningsrum, da 
træningscirklen her ændres. 

▪ Derudover shines multirummet op, og der suppleres med ekstra udstyr med 
hensyn til, at der skal være god plads til det hele. 

▪ Fremadrettet kan der i multirummet laves seniortræning, dog uden at lukke 
multirummet for andre trænende.  

▪ Maskinudvalget v/Line sørger for, at det samlede oplæg lægges på bestyrelsens 
dokumentdrev.  

o Maskineudvalg v/Line forbereder input til generalforsamlingen, om nuværende og 
kommende investeringer i udstyr.  

o Etape II af indretning 
▪ Arbejdet er pt. bremset, da projektledelse, økonomi og scope for projekt skal 

genforhandles. Punktet bringes til dagsordenen på bestyrelsesmødet til februar.  
● Foreningstur La Santa september 2025 

o Bestyrelsen har godkendt deltagelse, hvor både instruktører og bestyrelsesmedlemmer 
opfordres til at deltage.  

o Hadsten giver et tilskud til deltagere på op til 50% af deltagerprisen samt tilskud til 
forplejning og transport.  

● Forespørgsel fra kiropraktorerne i Sundhedshuset  
o Kiropraktorerne i Sundhedshuset har ønske om en barteraftale. Punktet bringes til 

dagsordenen på næste bestyrelsesmøde.  
● Eventuelt 

o Intet at referere. 
● Bestyrelsens egen tid 

o Intet at referere.  


